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3. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 22.6.2015  

 

Ing. Kolesár: 

Mestské hospodárske stredisko upravovalo zeleň v areáli ZŠ M. R. Štefánika. Budú takto 

upravované aj ostatné školské areály? 

Mgr. Fazekaš: 

ZŠ M. R. Štefánika sa upravoval z toho dôvodu, že tam myslím odišiel jeden údržbár, preto 

nás poprosili zhruba pre 2 týždňami o túto pomoc. Nejako sme sa nepriečili, pretože sú to 

naše deti, tak vykonali sme túto činnosť aj s nejakým ďalším odobrením vedenia mesta sme sa 

dohodli, že i keď nejaké ostatné školy nás oslovia s týmto, tak ak si my nájdeme program na 

úkor našich nejakých činnosti, tak nebudeme mať s tým problém. Ja nevidím v tom nejaký 

veľký problém, bolo to len  doobedňajšie stretnutie nejaké tam a za účasti pár koscov 

a techniky, tak vypomohli sme im s tým. Naozaj to nebola nejaká naša aktivita, vedenie školy 

nás oslovilo tým a je tam naozaj cítiť ten deficit toho jedného údržbára a priestor je obrovský.  

Mgr. Mokáňová: 

Ja len chcem doplniť. Pohonné hmoty si škola zabezpečovala zo svojej réžii, ktoré sú 

potrebné k tomu koseniu a to ostatné povedal pán Mgr. Fazekaš.  

Ing. Kolesár: 

Aby sme sa dobre rozumeli, nespochybňujem práce, ani vôbec to, že mestské hospodárske 

stredisko pracovalo v areáli. Moja otázka znela, či budú vykonávané  takéto práce aj 

v ostatných areáloch. Ja len vítam takúto pomoc, pretože hospodárske stredisko je vybavené 

myslím si na takéto práce omnoho lepšie ako samotné školy. Moja otázka znela, či budú takto 

postupne upravované aj ostatné areály a predpokladám, že  o tomto nerozhoduje vedúci 

strediska. Takže prosím informáciu od vedenia, nič viac, nič menej. Vítam takúto odbornú 

pomoc v areáloch škôl, prispeje to k technickému stavu areálov.  

PhDr. Čižmár: 

Čo sa týka súhlasu vedenia mesta tak, ako už povedala pani zástupkyňa Mokáňová bolo to 

v princípe z dôvodu, ktorý nastal na tejto základnej škole a išlo o úpravu prostredia, ktorú sme 

vedeli im poskytnúť, keďže sa otvorila kapacita časová a priestorová pre mestské hospodárske 

stredisko. Ak bude takáto požiadavka zo strany iných škôl, ak nastane nejaký vážny problém, 

bude potrebné pomôcť, tak mesto tu bude stále na to, aby školám pomohlo.  

Ing. Kolesár: 

No ďakujem. To je odpoveď, čiže môžu s tým počítať aj ostatné školy.  

PhDr. Čižmár: 

Keď môžem do toho vstúpiť, aby to nebolo chápané zlé, že niekto tu bude suplovať prácu 

školníkov. Išlo o mimoriadnu situáciu, boli sme požiadaní, vyhoveli sme. Viem si predstaviť, 

že ak nastane takáto situácia na iných inštitúciách, školských inštitúciách, ak to bude potrebné 

a budeme mať dostatočné kapacity, prípadne techniku na to, aby sme mohli prísť a zasiahnuť, 

upraviť, tak to urobíme.   

Ing. Kolesár: 

To už patrí pravdaže do vašej kompetencie, takže do toho nevstupujem. Pre mňa je dôležité, 

že možnosť tu je.  

 

Zodpovedané: na MsZ 

Dňa: 22.6.2015 

 


